
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 02-03-2024 

 

Deltagere: Søren Tjell, Charlotte Henningsen, Jette Riis, Peter Dan Nielsen, Ann Bendixen 

Fraværende:   

Referent: Ann Bendixen 

Dagsorden: 

1. Generalforsamling den 26. marts  

Der er dags dato 123 tilmeldinger. 

Ann forsøger at finde en dirigent. 

Jette snakker med Strandby Badehotel om forplejning. 

Der er foreløbigt kommet et forslag til dagsordenen. 

Regnskabet er næsten færdigt – det ser ud til, at indtægter næsten er lig udgifter. 

Ann laver plancher til generalforsamlingen. 

Søren ønsker ikke at fortsætte i bestyrelsen, så vi vil gerne bede alle om at tænke på eventuelle 

kandidater til bestyrelsen. Det vil være ideelt, hvis vi kan få 2 nye medlemmer, som interesserer 

sig for vedligeholdet af veje og grøfter, og hvis de samtidig bor i området, vil det være endnu 

bedre. 

 

2. Status veje 

Med al det vand vi har lige nu, er det vanskeligt at få dem ordentlig istandsat. Der tages fat på dem, 

så snart vi har haft en periode med tørt vejr. 

 

3. Status på grøfter 
Der bliver løbende holdt øje med grøfterne, og nogle af dem bliver vi nødt til at gøre noget ved, når 
vandet står højt og ikke kan afledes. 
 

4. Status på betalende medlemmer 
Der er pt. 354 betalende medlemmer i 2024. 
  

5. Økonomi 
Vi har 1.marts 2024 279.515,72 på vores konto. 
 

6. Evt. 

 

 


